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Udalari aurkeztutako mozioa, azken 
hilabetetan egon den hilkortasunaren 

gehikuntzari buruzkoa, seguruenik 
covid-19 botika geniko 

esperimentalaren inokulazioarekin 
lotuta egon daitezkeena 

 

1.- Sarrera 
Ukaezina da jendea gero eta kezkatuago dagoela 
Covid-19 inokulazioek eragindako ondorio 
kaltegarriekin, batzuek “txerto” izenez ere 
ezagutuak. 
 
Aurtengo urtarrilean, Bizitzak Udaleko 
Alkatetzari jakinarazi zien Covid inokulazioa 
hildakoak eta ondorio kaltegarri ugari eragiten 
ari zela: 
 

“Bestetik medikamentu genikoa ez da 
eraginkorra: hasieran %95ean 
immunizatzen zuela esan zuten, gero 
%60ean, gero %30ean, orain 3. dosia jarri 
behar dela eraginkortasuna galdu duelako, 
gero 4.ena…  Horrezaz gain, 2022ko 
urtarrilaren 1ean Eudravigilance 
erakundeak (EMA Europako Sendagaien 
Agentziaren mendekoa) argitaratutako 
azken datuek txertaketen ondorio 
kaltegarrien dimentsioak erakusten dituzte, 
horietako asko aldez aurretik osasuntsu 
zeuden pertsonenak: 36. 257 heriotza eta 
1.540.852 lesio larri. Hori guztia, kasurik 
onenean, kontrako erreakzioen, hau da, 
txertoekin zerikusia dutenean, % 10a baino 
gutxiago jakinarazten direnean”. 

 
Ondorioz, Alkatetzak eta udalbatzako gainerako 
kideek 2022ko urtarrilean zuten lehen 
aipatutako informazioaren berri. 
 
 
Gaurko datarekin Alkatetzari eta Udalbatzako 
gainerako kideei jakinarazi zaie duela aste 
batzuetatik egiaztatzen ari direla Covid-19aren 
inokulazioekin lotutako heriotza gehiegi. 
 
 
Informazio batzuen arabera, covid inokulazioek 

Moción al Ayuntamiento respecto a la 
sobremortalidad detectada en los  

últimos meses seguramente 
correlacionadas con la inoculación del 

medicamento génico experimental 
covid-19 

 

1.- Introducción 
La preocupación social por los efectos adversos 
por la inoculación de lo que se ha conocido como 
“vacunas covid-19” es innegable.  
 
 
Bizitza ya informó el pasado enero de este año a 
la Alcaldía de su Ayuntamiento que la 
inoculación Covid estaba provocando fallecidos 
y muchos efectos adversos: 
 

“… el fármaco génico no es eficaz: al principio 
se dijo que inmunizaba en el 95%, luego en el 
60%, luego en el 30%, ahora hay que 
inocularse la 3ª dosis porque ha perdido su 
eficacia, luego la 4ª. Por otro lado, los últimos 
datos publicados el 1 de enero de 2022 por 
Eudravigilance, dependiente de la EMA, 
agencia europea de medicamentos, dan las 
dimensiones de los efectos adversos 
producidos tras las vacunaciones, muchos de 
ellos en personas previamente sanas: 36.257 
muertes y 1.540.852 con lesiones graves. 
Todo ello cuando se calcula que, en el mejor 
de los casos, menos del 10% de reacciones 
adversas son notificadas como tales, es decir, 
relacionadas con las vacunas.” 
 

 
En consecuencia, la Alcaldía y resto de la 
corporación de su Ayuntamiento conocía en el 
mes de enero del 2022 la información antes 
citada.  
 
Con fecha de hoy se le informa a la Alcaldía y 
resto de la Corporación que desde hace semanas 
se está constatando un exceso de muertes que 
están correlacionadas con las inoculaciones del 
Covid-19. 
 
Según algunas informaciones, los efectos 

https://prevencia.net/reportes-de-muertes-y-lesiones-tras-vacunas-covid-en-la-ue-hasta-el-1-de-enero.
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eragiten dituzten kontrako efektuak eta 
hilkortasuna desberdinak dira markaren eta 
lotearen arabera (horregatik debekatu zituzten, 
adibidez, Astrazeneca eta Janssen). Gure ustez, 
alderdi hori zorrotz aztertzeko eskatu behar da. 
Izan ere, horrek azalduko luke hilkortasunaren 
gehikuntza lurraldeen arabera nahiko 
desberdina izatea. INEren arabera, biztanleri 
kopurua ikusita, Nafarroan EAEn baino % 45 
handiagoa izan da (uztailera arte 506 hildako 
gehiago Nafarroan eta 1.147 EAEn). Baina EAE 
barruan ere alde handiak daude, Eustaten 
arabera Gipuzkoan Bizkaia-ren bikoitza izan 
delako (% 10,3 eta % 5,1, hurrenez hurren), eta 
Araban %8,9rekin geratu da. Hilkortasunaren 
gehikuntza hori Europa osoan ikusten ari da, eta 
handiagoa da coviden inokulazio handiagoak 
dituzten herrialdeetan. 
 
Gaur egun, jarduera judiziala egiaztatzen ari da, 
bere ebazpen judizialen bidez, gobernuek modu 
desegokian jokatu dutela, eta ebazpen judizial 
banatan, besteak beste, Euskal Autonomia 
Erkidegoko Justizia Auzitegi Nagusiak (EAEAN) 
berriki emandako ebazpenean, EBko covid 
ziurtagiriaren eskakizuna zabaltzen zuen Eusko 
Jaurlaritzaren dekretuaren deuseztasuna 
deklaratzen duenean, adierazten du neurri hori 
oinarrizko eskubideei eragiten ez dien arren, 
(Nafarroan antzekoa aplikatu zen), neurri hori ez 
dela justifikatzen. Auzitegiak, ebazpen judizial 
honetan, gogorarazten du arauak aukera eman 
behar duela "gainerako oinarrizko eskubideekin 
eta Konstituzioak babestutako ondasunekin 
modu baketsuan existitzeko, kasu honetan 
bizitzarako eta osotasun fisikorako eskubidearen 
presentzia indartsua baita, eta herritarren 
osasunaren defentsa eta babeserako 
eskubidea", eta uste dugu oinarrizko printzipio 
horiek askoz ere gehiago hartu behar direla 
kontuan. 
 
 
Udalbatzari gogorarazi nahi diogu dekretu hau 
herritar guztien eta, bereziki, gazteekin 
hertsapen estrategia indartzeko erabili zela, 
Covid inokulazio geniko  esperimentala jartzera 
bultzatzeko. Era berean, nabarmendu nahi dugu 
Udalak elkarlanean aritu direla Dekretu 
Baliogabe hau justifikatzeko, eta “beharrezko 

adversos y mortalidad que acarrean las 
inoculaciones covid es diferente según la marca 
y el lote (por eso prohibieron, por ejemplo, 
Astrazeneca y Janssen). Creemos que se debe 
solicitar que se estudie con rigor este aspecto 
viendo que, en esa línea, la sobremortalidad es 
bastante diferente dependiendo de los 
territorios. Según el INE, en proporción a la 
población, en Nabarra es un 45% mayor que en 
la CAV (hasta julio 506 más fallecidos en Nabarra 
y 1.147 en la CAV). Pero en la CAV también hay 
fuertes diferencias porque según el Eustat en 
Gipuzkoa ha sido el doble que en Bizkaia (10,3% 
frente al 5,1%), quedando Araba con un 8,9%. 
Esta sobremortalidad se está viendo en toda 
Europa y es mayor en los países con mayor 
inoculación covid. 
 
 
En la actualidad, la actividad judicial está 
constatando, a través de sus resoluciones 
judiciales, que los Gobiernos han actuado de 
manera inadecuada, y en sendas resoluciones 
judiciales, entre otras, en la resolución 
recientemente dictada por el Tribunal Superior 
de Justicia del País Vasco (TSJPV)   declarando la 
nulidad del decreto del Gobierno Vasco que 
ampliaba la exigencia del certificado covid de la 
UE (en Nabarra se utilizó un decreto parecido),, 
refiere que aun siendo tenue su afectación a 
derechos fundamentales, ve la medida poco 
justificada. El tribunal, en esta resolución 
judicial,  recuerda que la norma debe "permitir 
su pacífica coexistencia con los demás derechos 
fundamentales y con los bienes 
constitucionalmente protegidos que se 
traducen, en este caso, en una potente 
presencia del derecho a la vida y a la integridad 
física, y a la defensa y protección de la salud de 
los ciudadanos", y consideramos que estos 
principios fundamentales se han de tomar 
mucho más en consideración. 
 
Queremos recordar a la Corporación que este 
Decreto fue utilizado para reforzar la estrategia 
de coacción sobre el conjunto de la población en 
general, y de los jóvenes en particular, para 
inducirles a ponerse la inoculación génica 
experimental, conocida como “vacuna Covid”. 
Así mismo queremos constatar que los 
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laguntzaile” gisa jardun dutela inokulatzera 
bultzatuko zuen gizarte giroa sortzeko. Kontuan 
hartu gabe, gainera, lehen genekizkien eta orain 
publikoki gehiago azaleratzen ari diren 
inokulazio geniko horrek osasunerako omen 
zituen arriskuak. 
 
 
Ondorioz, aitortu behar da Covid-19 “txerto” 
esperimental genikoa inokulatzeko erabakiak ez 
direla ez libreak ez borondatezkoak izan. Bai 
ordea, zuzenduak, bereziki gazteen 
kolektiboaren artean. 
 
Udaletako arduradunek barkamena eskatu 
behar diete publikoki gure herrietako gazteei, ez 
baitituzte babestu eta defendatu erakunde 
publikoek euren kontra burutu duten 
hertsapenetik, bultzatu baizik. Baita gainerako 
biztanleei ere barkamena ere eskatu (txikiei, 
adinekoei, etab.) haien aurka egin duten 
hertsapen kanpainagatik, apartheid pasaporte 
lotsagarriarekin. 
 
Udalaren portaeraren aurrean, Bizitzak bere 
zerbitzu juridikoei erantzukizun juridikoak 
ebaluatzeko eskatu die biztanleriak duen 
babesgabetasun egoeragatik.  
 
 
Honekin batera doazkizu aipatutako gehiegizko 
hilkortasunari buruzko txosten hauek. 
 
 

2-Proposamen honi erantsitako 
txostenak 
 
a) Covid-19 “txertoekin" lotutako gaixotasun 
eta heriotzen nazioarteko osasun krisiaren 
adierazpena 
 
Beste gauzen artean honako hau jaso du: 
 

Orain arte kontrako efektuei buruzko 11 
milioi txosten baino gehiago jaso dira eta 
heriotzari buruzko 70.000 baino gehiago, 
“Covid19 txertoak” gisara ezagutzen diren 
produktuen inokulazioekin lotuta, honako 
datu-baseen txostenak aztertuta: CDC VAERS 
(i), Erresuma Batuko Txartel Horia (ii), 

Ayuntamientos han colaborado con la 
justificación de este Nulo Decreto, actuando 
como “cooperadores necesarios” para crear un 
clima social dirigido a condicionar y determinar 
las decisiones de inoculación, ignorando los 
posibles riesgos para la salud, que ahora están 
aflorando públicamente. 
 
En consecuencia, debe reconocerse que las 
decisiones para inocularse la inyección 
experimental génica Covid-19, no han sido ni 
libres ni voluntarias, si no direccionadas, 
especialmente entre el colectivo de los jóvenes.  
 
Es necesario que los responsables de los 
Ayuntamientos pidan públicamente perdón a los 
jóvenes de nuestros pueblos ya que no se les ha  
protegido y defendido de la campaña de 
coacción que se ha desarrollado contra ellas y 
ellos desde las Instituciones Públicas, así como al 
resto de la población: peques, personas de edad, 
etc., a través del pasaporte de la vergüenza. 
 

Bizitza ha encargado a sus servicios jurídicos 
evaluar la existencia de responsabilidades 
jurídicas por la situación de desamparo de la 
población ante el comportamiento de este 
Ayuntamiento. 
 
Se adjuntan los siguientes Informes sobre el 
citado exceso de mortalidad. 
 
 

2-Informes que se anexan  
 
 
a) Declaración de Crisis Médica Internacional 
por enfermedades y muertes correlacionadas 
con las "vacunas” covid-19 
 
Entre otras cosas recoge lo siguiente: 
 

Examinando los informes de (i) CDC VAERS, 
(ii) el sistema británico de Tarjeta Amarilla, 
(iii) el Sistema de Monitoreo de Eventos 
Adversos Australiano, (iv) el Sistema de 
Eudravigilancia Europeo y (v) la base de 
datos de Vigiaaccess de la OMS, hasta la 
fecha ha habido más de 11 millones de 
informes de efectos adversos y más de 
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Australiako Kontrako Gertaerak 
Monitorizatzeko Sistema (iii), Europako 
Eudravigilancia Sistema (iv) eta OMEren 
Vigiaaccess (v). Badakigu kopuru horiek 
benetako gertaera guztien % 1etik % 10era 
bitarte baino ez dutela erakusten. 
 

b) Jon Ander Etxebarria, Euskadiko Biologo-en 
Elkargoko dekano ohia: Covid txertoaren 
eraginkortasunari/ez-eraginkortasunari 
buruzko txostena eta 4. Inokulazioa 
 
Beste gauzen artean honako hau jaso du: 
 

Euskadiko biztanleen %89,37ri 
Covidaren txertoaren jarraibide (pauta) 
osoa eta hirugarren inokulazioarekin % 
59,37ri egin ondoren, eta Euskal 
Autonomia Erkidegoko datu ofizialetan 
oinarrituta, kasuen kopuruak gora egin 
duenez, eta, batez ere, heriotza gehiegi 
izan direnez, pentsa daiteke zentzuzko 
zalantzak daudela txerto horren 
ontasunaz, bai eta Euskal Administrazio 
Sanitarioaren laugarren dosia eskatzeaz 
ere. 

 
 
c) Pedro Prieto, estatuan eta nazioartean ospe 
handia duen zientzialaria 
 
Beste gauzen artean honako hau jaso du: 
 

Taula horretan ikus daitekeenez, gure 
herrialdeko gehiegizko heriotzak 68.172 izan 
ziren pandemiaren urterik txarrenean (2020). 
24.490 pertsona hil ziren gehiegi, eta 
biztanleria, neurri handi batean, Coviden 
txertoa jartzeke zegoen oraindik. Eta urtea 
hasi zenetik (abuztura arte), 2022an, 27.441 
pertsona hil dira gehiegi, 2021ean baino 
gehiago. Espainian, erritmo horretan, 
Covideko jendea hiltzen jarraituz gero, 
2022an 44.500 hildako gehiago izan litezke. 
Hau da, 2021ean baino 20.000 hildako 
gehiago. Eta 2022an, 2021arekin alderatuta, 
zelan dago txertoa hartu duen biztanleria? 

 
 
 

70.000 muertes correlacionadas con las 
inoculaciones de los productos conocidos 
como "Vacunas Covid19".  Sabemos que 
estas cifras apenas representan entre el 1% 
al 10% de todos los eventos reales. 
 

b) Jon Ander Etxebarria, exdecano del Colegio 
de Biólogos de Euskadi: Informe sobre la 
eficacia/no eficacia de la vacuna covid y 4ª 
inoculación 
 
Entre otras cosas recoge lo siguiente: 
 

Una vez realizada la pauta completa a un 
89,37% de la población de Euskadi y de un 
59,37% con la tercera inoculación de la 
vacuna de la Covid, y, en base a los datos 
oficiales de Euskadi - Comunidad Autónoma 
del País Vasco, y ante el aumento del número 
de casos y, sobre todo del exceso de 
fallecimientos, se puede considerar que hay 
más que dudas razonables de la bondad de 
esta vacuna como para solicitar la 
paralización por parte de la Administración 
Sanitaria Vasca de la inoculación de la cuarta 
dosis. 
 

c) Pedro Prieto, científico de reconocido 
prestigio en el ámbito estatal e internacional. 
 
Entre otras cosas recoge lo siguiente: 
 

De esta tabla, se observa que el exceso de 
muertes en nuestro país fue de 68.172 en el 
peor año de la pandemia (2020). Fue de 
24.490 muertes en exceso, cuando la 
población estaba aún en buena medida por 
vacunar de la Covid. Y en lo que llevamos de 
año (hasta agosto) en 2022 hay 27.441 
muertes en exceso, que son más que en todo 
2021. De seguir muriendo gente de Covid en 
España a estos ritmos, el año 2022 podría 
acabar en unos 44.500 muertos en exceso. Es 
decir, unos 20.000 muertos más que en 2021. 
¿Y cómo está la población de vacunada en 
2022 respecto de 2021? 
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3.- Udalbatzari eskatzea 
 
Erakunde publikoetan erantzukizuna duten 
pertsonei gogorarazten diegu herritarrak 
babesteko betebeharra eta erantzukizuna 
dutela, eta, horregatik, alkatetzari eta 
gobernutaldeari eskatzen diegu mozio hau 
aurkez diezaiotela udalbatzari, hemen 
aurkeztutako justifikazioari buruz, honako 
ESKABIDE honekin: 
 
1.- Udal honek Udalbatzari onar dezala Eusko 
Jaurlaritzako arduradunei auditoria bat 
egiteko eskatzea, azken hilabeteetan Araban, 
Bizkaian eta Gipuzkoan izandako gehiegizko 
heriotzen arrazoiak ezagutzeko, eta Euskadiko 
Biologoen Elkargoko Ex dekanoak, Jon Ander 
Etxebarriak, egindako txostenean egiaztatuta 
eta Pedro Prieto zientzialariak eta Nazioarteko 
Krisi Medikoaren adierazpenean aipatutako 
ondorio kaltegarrien datu baseetan berretsita 
daudenak (aipatutako hiru agiriak mozio honi 
erantsi zaizkio). 
 
 
 
2.- Udal honek, Covid-ek eragindako 
gehiegizko heriotzak direla-eta, adin tarte 
desberdinetako txertaketaren ehunekoekin 
lotuta egon daitezkeenak atxikitako 
txostenetan ikusten den bezala, Eusko 
Jaurlaritzako arduradunei eskatzea berehala 
gelditzeko Osakidetzako arduradunek gaur 
egun sustatzen ari diren Covid-19 txertoaren 4. 
Inokulazioa.. 
 
3.- Udal honek udalerrian azken 10 urteetan hil 
direnen kopuruak Bizitzari bidaltzea. 
 
 
4. Badaezpadako neurri gisa, udalerriko 
egoitzetan adinekoei 4. inokulazioa gelditzea 
eskatzen da, baita udalerriko osasun-
zentroetan 6 urteko umeei inokulazioaren 3. 
dosia injektatzen ere ez, hain gai larria argitu 
arte. 
 
 
5. Udalerriko osasun agintariei informazioa 

3.- Solicitud al Pleno del Ayuntamiento  
 
Recordamos a las personas con responsabili-
dades en las Instituciones Públicas que tienen la 
obligación y responsabilidad de proteger a la 
población, y por ello solicitamos a la Alcaldía y 
Equipo de Gobierno que presente al Pleno del 
Ayuntamiento la presente moción, sobre la 
justificación aquí presentada, y con la siguiente 
SOLICITUD: 
 
1.- Que este Ayuntamiento apruebe en sesión 
plenaria de la Corporación Municipal solicitar a 
los responsables del Gobierno Vasco a que 
realicen una Auditoría para conocer las causas 
de los excesos de defunciones en Araba, Bizkaia 
y Gipuzkoa en los últimos meses, y que quedan 
acreditadas en el Informe elaborado por Jon 
Ander Etxebarria, Ex Decano del Colegio de 
Biólogos de Euskadi, y ratificadas por el 
científico Pedro Prieto y las bases de datos de 
efectos adversos recogidas en la declaración de 
Crisis Médica Mundial (los 3 documentos 
mencionados se anexan a la presente moción). 
 
2.- Que este Ayuntamiento, ante el exceso de 
fallecimientos habidos por Covid, 
correlacionados con los porcentajes de 
vacunación en las distintas franjas de edad, 
solicite a los responsables del Gobierno Vasco 
la paralización inmediata de la 4ª inoculación 
de la “Vacuna Covid-19” que se está 
promoviendo actualmente desde los 
responsables de Osakidetza. 
 
3.- Que este Ayuntamiento facilite a Bizitza el 
número de personas  fallecidas en el municipio 
en los últimos 10 años. 
 
4. Que, por precaución, se deje de inocular 
inmediatamente en las residencias del 
municipio con la 4ª dosis a mayores y, en los 
centros de salud del municipio, que no se 
inyecte la 3ª dosis de la  inoculación covid a 
niños y niñas de 6 años hasta aclarar este tema 
tan grave.  
 
5. Que se solicite a las autoridades sanitarias 
del municipio información sobre los 
componentes de los viales que se han 
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eskatzea injektatu diren inokulazioen osagaiei 
eta bi urte hauetan erabilitako lote zenbakiei 
buruz. 
 
 
5.- Eskaera honi ematen zaion erantzuna posta 
elektronikoz Bizitzari jakinaraztea 
(bizitzaposta@protonmail.com). 
 
2022.10.10  
Bizitza Plataforma 

inyectado y los números de lotes utilizados 
estos dos años. 
 
5.- Que la respuesta que se dé a esta solicitud 
sea notificada a Bizitza 
(bizitzaposta@protonmail.com). 
 
10.10.2022 
Bizitza Plataforma 
 
 

 
 
 
 

INEren datuak, 30. astea, 2022 
 

  

mailto:bizitzaposta@protonmail.com
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Jon Ander Etxebarria: EAEko datu ofizialen arabera / Según datos oficiales de la CAV 
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Honi buruzko zenbait albieste / Algunas noticias al respecto 
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